

CLASSIC DRIVER

Villa May



Villa May

Price	USD 73 350 EUR 60 000 (listed)	Location	
For sale / For rent	For rent	Rates	EUR 60 000.00 (USD 73 350.00)
Max No of guests	12	Bedrooms	6
Type	House / Villa / Chalet	Bathrooms	6
Pricing period	Per Week	Fitness	Yes
Countryside / Rural	No	Garage	Yes
Ocean / Beachfront	No	Guest house	No
Lakefront	No	Hammam	Yes
Urban	No	Helipad	No
Wine Country	No	Lift	No
Equestrian	No	Pool	Yes
Golf	No	Sauna	No
Winter sports	No	Staff quarters	No
Boating / Yachting	No	Tennis court	No
Close to Airport	No	Wine cellar	Yes

Description

This stunning villa, situated on a private estate on the Route Des Marres in Saint Tropez is the perfect luxury holiday escape for discerning travellers looking for absolute luxury in one of the most popular areas in the Cote D'Azur. Just a short drive from the centre of Saint Tropez Village and similarly close to the world-famous beach clubs, it is the ideal base to explore the wonders that Saint Tropez has to offer.

With breathtaking views of Saint Tropez and the Mediterranean Sea, the villa boasts beautiful grounds with a large heated pool, a shaded pool house and various chill out areas and sundecks,

electric security gates and an impressive entrance with space for four cars plus an additional underground car garage for another three vehicles. This elegant yet highly modern luxurious property is ideal for those looking for a memorable holiday.

The villa is kitted out with the newest technology, including Apple TV in each of the six large en-suite bedrooms, a private gym area, a sports room, a spa fitted with a massage and a steam room, a home cinema and a private bar with a wine cellar stocked with the region's finest award-winning wines and spirits.

Diese atemberaubende Villa befindet sich auf einem privaten Anwesen an der Route Des Marres in Saint Tropez und ist der perfekte Urlaubsort für anspruchsvolle Reisende, die absoluten Luxus in einer der beliebtesten Gegenden der Cote d'Azur suchen. Die Villa liegt nur eine kurze Autofahrt vom Zentrum von Saint Tropez Village und in der Nähe der weltberühmten Strandclubs. Der ideale Ausgangspunkt, um die Wunder von Saint Tropez zu erkunden. Mit atemberaubendem Blick auf Saint Tropez und das Mittelmeer bietet die Villa ein wunderschönes Grundstück mit einem großen beheizten Pool, einem schattigen Poolhaus und verschiedenen Chill-Out-Bereichen und Sonnenterrassen, elektrischen Sicherheitstoren und einem beeindruckenden Eingang mit Platz für vier Autos sowie einer zusätzlichen U-Bahn Garage für drei weitere Fahrzeuge. Dieses elegante und zugleich hochmoderne luxuriöse Anwesen ist ideal für alle, die einen unvergesslichen Urlaub verbringen möchten.

Die Villa ist mit der neuesten Technologie ausgestattet, darunter Apple-TV in jedem der sechs großen Schlafzimmer mit Bad, ein privater Fitnessbereich, ein Sportraum, ein Spa mit Massage und Dampfbad, ein Heimkino und ein privates Badezimmer Bar mit einem Weinkeller, bestückt mit den besten, preisgekrönten Weinen und Spirituosen der Region.

True Luxury Villas



True Luxury Villas

Title Mr

First name Robert

R.

Last name Rhein

Stahlwiete 19A

22761Hamburg

Germany

Mobile phone +49-1759693686

<https://trueluxuryvillas.com/>

<https://www.classicdriver.com/en/real-estate/villa-may>

© Classic Driver. All rights reserved.